
Oživeti
pročelja
hiš

Romana Rojc, 12 let: Želela bi postati
fizioterapevtka, da bi pomagala ubogim
ljudem. Ali pa bom študirala oblikovno
arhitekturo. Potem bi naredila v Ljubljani
velike spremembe. Hiše bi bile okrogle
kakor gobe s stopnišči na sredini, z živimi
in zanimivimi pročelji, vendar enostavne
konstrukcije. Ceste bi bile nadnivojske, na
tleh pa bi bile namesto cest želene površi-
ne in sprehajalne poti. Predvsem pa bi to
pomagalo za zmanjšanje onesnaženja zra-
ka. V ta namen bi vse tovarne preselila
izven mesta, ter jim dala obvezne filtre,
kakor v Londonu. Pa naj to stane kolikor
hoče, saj se mi potem ne bi bilo potrebno
po vse dneve zapirati v svojo sobo, ne da bi
vsaj enkrat dnevno dodobra prezračila. Po
predelih, ki so neprimerni za poljedelstvo
bi gradila nizke hiše, največ za štiri druži-
ne. Vse žene bi hodile v službo z električ-
nimi avtomobilčki, sredi mesta pa bi bil
velik zelenjavni trg. Tako bi se lahko vozili
tudi v torkih in četrtkih.


